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1. Valg af dirigent: Jens Timm blev godkendt uden indsigelser.

2. Beretning for det forløbende Regnskabs år: Bestyrelsesformand Niels Pedersen beretter om

forløbende regnskabsår 2021/2022.

Overordnet har værket kørt rigtig godt, og produceret billig varme til alle andelshavere. Biokedlen

har fået ny danskproduceret flis at køre på, hvilket har gjort at der sjældent er alarmer der skal

håndteres, hvorfor tiden i stedet kan bruges på at optimere den producerede varme.

Der har dog været rod i regnskabet, og problemer med at få indsigt i banken for bestyrelsen. Ved

indsigt i banken fandt bestyrelsen at der var problemer med likviditeten, der bl.a. skyldes

manglende momsrefusion og manglende budgettering af forbedringer og reparationer.

For at forbedre dette er der brugt meget tid på at få klarlagt alle løse ender, og få lagt et nyt

realistisk budget. Samtidig er værket blevet tilmeldt Softværket som specialiserer sig i at styre

administrationen og økonomien for varmeværker.

Udover tidligere års underbudgettering, er der også sket en stigning generelt i samfundet, samt

stigning på flis, som er værkets primære energikilde, hvilket giver øgede driftsomkostninger på over

500.000.

Samlet set fandt bestyrelsen det derfor nødvendigt at hæve den samlede pris for levering af varme

for alle andelshavere.

Der er flere forskellige projekter i gang som skal optimere værkets drift. Der kommer bl.a. nye

målere, nye monitoreringssystemer, bedre hjemmeside, og bedre kommunikation, samt der

indhentes tilbud på at fotografere rørene i byen for at sikre at de kan levere varme mange år frem.

3. Fremlægning af det reviderede regnskab: Revisor Paul fra Beierholm fremlægger reviderede

regnskab. Samlet opnås der 0 i årets resultat, hvilket er krævet efter varmeloven. Der er i alt

passiver i værket for 21.2 millioner.

Det reviderede regnskab godkendes uden indvendinger fra andelshaverne

4. Fremlægning af budget næste regnskabsår: Kummunerepræsentant Nicolai Pandorff fremlægger

det ikke-revidere budget for regnskabsåret 2022/2023.

Der er i det nye budget udpenslet omkostninger til drift af værket, hvor det tidligere har været

budgetteret som en samlet post som var svær at følge. Der er spørgsmål til de forskellige poster fra

andelshavere. Som følge heraf, vil bestyrelsen lave en skriftlig redegørelse for hvorfor punktet for
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renteudgifter falder i budgettet for næste år. Dette ligges på værkets hjemmeside.

5. Forslag fra bestyrelsen: Der er ingen nye forslag. Bestyrelsen arbejder stadig med forrige års

projekt, som dog er blevet en del dyrere og besværligere end først antaget, hvorfor det er blevet

revideret flere gange.

6. Indkomne forslag: Ingen indkomne forslag

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer: På valg var kasserer Bent Jakobsen. Bent blev genvalgt uden

indsigelser. Næstformand Jesper Bengtsson. Jesper blev genvalgt uden indsigelser.

Bestyrelsesmedlem Henrik Nielsen. Henrik blev valgt uden indsigelser

8. Valg af suppleanter: På valg var suppleant Jan Wennefeldt. Jan blev genvalgt uden indsigelser.

Derudover skulle der findes en ny anden suppleant. Martin Iversen opstillede og blev valgt uden

indsigelser.

9. Valg af revisor: Revisor Paul Wisnievski for Beierholm blev valgt uden indsigelser.

10. Evt: Intet – Dirigenten takkede af for i dag og lukkede generalforsamlingen.

Mathias Kristensen, Sekretær


